

الكويت في 2020/4/30

إشارة ٢٠٢٠ / ١٩٩

To Boursa Kuwait
Greetings,

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد,,

Subject: The results of the General Assembly Annual Meeting of NIND for the financial year ended 31/12/2019

الموضوع : نتائج اجتماع الجمعية العمومية لمجموعة الصناعات الوطنية عن السنة المنتهية في 2019/12/31

With reference to the above subject, we inform you that the Ordinary General Assembly Meeting of NIND held its meeting on Thursday 30/4/2020 at 11.00am at the company's headquarter in Shuwaikh-Jahra Road Interchange with international Airport Road, front of Kaifan telephone exchange office at NIC meeting room with an attendance rate of 77.907% and approved all the Items on the agenda.

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، نحيطكم علماً بأن الجمعية العامة العادية لمجموعة الصناعات الوطنية القايسة ش.م.ك.ع قد عقدت اجتماعها يوم الخميس الموافق 2020/4/30 في تمام الساعة 11.00 صباحاً بمقر المجموعة بمنطقة الشويخ تقاطع طريق الجهراء مع طريق المطار مقابل سنترال كيفان، في قاعة اجتماعات مبنى شركة الصناعات الوطنية بنسبة حضور قدرها 77.907 % وقد تمت الموافقة على كافة البنود الواردة بجدول الاعمال.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع اعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام,,,



Saad M. Al Saad

Chairman

سعد محمد السعد

رئيس مجلس الادارة

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure Form of Material Information

2020/4/30		Date / التاريخ
مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك – عامة National Industries Group (Holding) K.P.S.C.		اسم الشركة Company Name
NIND held its ordinary and extraordinary AGM for the financial year ended 31/12/2019 and approved <u>all</u> the Items on the agenda including: 1.the distribution of 10% cash dividends <u>(Shareholders on Boursa Kuwait should refer to the attached schedule, Shareholders on Dubai Financial Market please refer to below dates:</u> Last trading date: 13/5/2020 Ex-Dividend date: 14/5/2020 Settlement date: 17/5/2020 Distribution date: 21/5/2020 2.Approved the appointment of Mr. Abdullatif Mohammed Al-Aiban - Grant Thornton – Al Qatami, Al-Aiban & Partners as the company's auditor for the financial year ending December 31, 2020.	انعقدت الجمعية العامة العادية لـ (صناعات) عن السنة المنتهية في 2019/12/31 ووافقت على <u>جميع</u> بنود جدول الاعمال بما فيها: 1- توزيع ارباح نقدية بنسبة 10% (على السادة المساهمين الكرام في بورصة الكويت مراجعة الجدول الزمني المرفق، اما مساهمي سوق دبي المالي فان التواريخ المحددة للتوزيعات ستكون كالتالي: تاريخ اخر يوم شراء للاستحقاق : 2020/5/13 تاريخ الاستبعاد من الارباح : 2020/5/14 تاريخ اغلاق السجل : 2020/5/17 تاريخ التوزيع : 2020/5/21 2- الموافقة على تعيين السيد/ عبداللطيف محمد العيبان - مكتب جرانت ثورنتون - القطامي والعيبان وشركاهم ، مراقب حسابات المجموعة للسنة المالية المنتهية في 2020/12/31	المعلومة الجوهرية Material Information
None	لا يوجد	أثر المعلومة الجوهرية Impact of the material information

